
PROTOKOL NTXXVI /2009

obrad XXVI sesji Rady Miejskiej Ostzesz6w
odbytej w dniu 23 kwietnia 2009 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 18 radnych (85,7%).

Nieobecni usprawiedliwieni:
l. Jan G6ra
2. Aleksander J6zefiak
3. Jan Papiemik

WobradachuczestniczyhzaproszemgoSciewedlugzatqcznnychlistobecnoSci.

Pozqdek obrad
l. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnoSci obrad
2. Przedstawienie por@ku obnad )O(VI sesji Rady Miejskiej
3. Wybor sekretarza obrad )O(VI sesji Rady Miejskiej
4. Przylgcie protokolu z obrad, )O(V sesji Rady Miejskiej
5. Informacja Przewodnicz4cego Rady Miejskiej o dzialaniachpodejmowanych w okresie

miedzy sesjarni
6. Sprawozdanie Burmist rza z realizacji zadafi w poprzednim okresie, nilaszsza

z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacj e i zapytann radnych
8. Zapytania i wnioski przewodniczryychdzielnic i sohysow
9. Sprawozdanie Miejsko-Gminnego Osrodka Pomocy Spoleczrej w Ostrzeszowie

2a2008 rok
10. Rozpatnerie sprawozdania roczrcgo z wykonania budzetu Miasta i Gminy Ostrzeszdw

2a2008 rok
I 1. Przedstawienie uchwaly Nr 3/2009 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Ostrzesz6w

w sprawie absolutorium
l2.Przedstawienie uchwal Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie:

a) wyrafnnn opinii o przedNoimnpprzszBurmistrza Masta i Gminy Ostrzesz6w
sprawozdaniu z wykonania bud:Zetu Miasta i Gminy 2a2008 rok (Nr SO-4/4-SP/KaI0S)

b) opinii o wniosku Komisji Rewizryjnej Rady Miejskiej Ostrzesz6w udzielenie
absolutorium dla Burmistrza 2a2008 rok (nr 45/4-ABS/Ka/09)

I 3. Dyskusja dotyczqca punkt6w l0 - 12 porzqdku obrad
14.. Podjgcie uchwal w sprawie:

a) nadania Panu MiroslawowiZarerll:lie medalu ,f,aZaslugi dla Miasta i Gminy
Ostrzesz6f ' Qr 184/2009)

b) zbycia nieruchomo5ci gruntowej polo2onej w OstrzeszowieWry ulicy Aleja Wolno&:i
@r 175/2009\

c) utraty mocy obowiagujacej uchwalyNr )OilI/175/2008 dot. dneriawy czgsciwiezy
ci5nieri pod telefoniE kom6rkowq i nadajnik internetowy (nr 179/2009)

e) podwyzszenia kapitalu zakJadowego w ZakJadne Energetyki Cieplnej spon€ z o.o.
zsiedzibqw Ostrzeszowie i sposobu pokrycia podwyzszonego kapitalu (nr 180/2009)

1 5. Odpowie dn rn interpelacje i zaytan:a
16. Sprawy rbime i informacje
17. Z,akofrczprue
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Do p-ktu l-so Otwarcie i stwierdzenie prawomocnofci obrad
Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej otworzyl
obrady )OfU sesji Rady Miejskiej i stwierdzil, ze sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwal.

Do o-ktu 2-so Pnedstawienie pomadku obrad XXVI sesii Radv Mieiskiei
Przewodnic z4cy Rady Miej skiej przedstawil porzqdek obrad, kt6ry radni
otrzymah z zaproszsrnemna dzisiejszn obrady.
Mariusz Witek -ZastepaBurmistrza wnosi o wycofanie zpov4dku
obrad sesji projektu uchwaly w sprawie wydania opinii dotycz4cej lokalizacji
o5rodka gier w Ostrzeszowie prz)'ul. Kolejowej 5ll4 (m 17812009).
Rada Miejska jednoglo5nie (18 glos6w ,gd) przylgla wniosek Zastgpcy
Bunnistrza.

Do p-ktu 3-so Wvb6r sekretama obrad XXVI sesii Radv Mieiskiei
Zgo&ne z wcze5niejsrymi ustaleniami Przewodniczqcy Rady zglosil,
aby selretarzem obrad dzisiejszej sesji zostal radny Henryk Kajser.
Radny Henryk Kajser wyrczrt zgodg na kandydowanie.
Rada Miejskajednoglo5nie (18 glosow ,aa') rvybralaradnego Henryka
Kajser sekretarzem obnad )O(VI sesji Rady Miejskiej.

Do p-ktu 4-so Przyiecie protokolu z obrad XXV sesii Radv Mieiskiei
Radny Antoni Obsadny - I Wiceprzewodniczgcy Rady Miejskiej
w imieniu nieobecnego radnego Aleksandra J6zefiaka - sekretarza
obrad XXV sesji Rady Miejskiej przedstawil wniosek w sprawie
przylgciaprotok6l z poprzedniej sesji bez odczytafa.
Wniosek stanowi zalqpmkdo protokolu.
Ponadto protok6l byl wylozony do wgl4du Radnych w pokoju nr 25
UrzEdu Miasta i Gminy o crqradni zostali zawiadomieni w zaproszeniu
na obrady dzisiejszej sesji.
Rada Miejska jednoglosnie (18 glosow ,zd) wrysElazgoszany wniosek.

Lech Janicki- Starosta Ostrzeszowski z"abralglos w sprawie pisma zdnn
16 kwietnia 2009 roku skierowanego do Przewodniczryego Rady Miejskiej
dotyczqcego mo2liwo5ci pozyskania tomografir komputerowego dla Ostrze-
szowskiego Szpitala. Pismo stanowi zat4czni/r. do protokolu.
W tej samej sprawie zabralglos Grzegorz Kupcryk -ZastgpcaDyrektora
77.42, kt6ry w kilku zdaniac,hopowiedzial o funkcjonowaniu tomografir
konputerowego oraz wykorzystaniu go w diagnostyce.
Przedstawil r6wnie2 plan finansowy wydzierzawienia tomografu oraz reno-
wacji poniesznzn$ w kt6rych zainstalowany ma by6 omawiany sprzgt.
Mariusz Witek - Zastppa Burmistrza zapfije: czy tomograf hdrie nowy,
czy alywany. Czy wiemy ile szpital ma zlecef na tego rodzaju badania.
Radny Henryk Kajser zapytuje czy ne ma moZliwoSci zakupu nowego
tomografu , zamia* wydnerZawiann uZywanego sprzptu.
Radny Grzsgorz Wigcek zapytuje cry:
- nie istnieje ryzyko, 2e jeSli nie bpdziemy wh$cicielami tomografu to nie
bpdq refrrndowane badania na nim prz-eprowadzane,

- czy z zeszkotocxte plany restrukturyzacji udalo sig s4pitalowi przeprowadn1.
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Radny Edward SlazJrpek wnosi o przedstawienie zasad funkcjonowania
sprzEtu dla potencjalnych pacjent6w. Czy@dne onprzr; raczony tylko
do badan refirndowanych przrlzNarodowy Fundusz Zdrot{ta.
Czyr6wniezdlabadahprzeprowadzanychodplatnie.
Czykorzystanie ztomografir hdzie dostgne kilka godzin w tygodnirl
czy co&iennie po kilka godzin" czy ne hdzie siq to l4crylo z kolejkami
pacjent6w.
Radna Kryslyna Sikora stwierdza, 2e wedlug planu finansowego przedsta-
wionego Radzie zabraknie tylko 30 Ws. zf, kt6re mialyby sfinansowa6
gminy z Powiatu Ostrzeszowskiego.
Crrzegorz Kupczyk - T,astppca Dyrektora Zespolu 7,ah,b.il6w Opieki Tdro -
wotnej wyjafnil:
- tomograf, kt6ry chcemy jest u-fwany i po renowacji,
- cena nowego tomografir jest o wiele wiekszq oscyluje w granicach 12 rnln. zI.
Tylko najwiqksze s4pitale stac na taki wydatek,

- jeSli chodzi o refundacje to wiemy na pewno, Zobatailatomograficme &dq
ref,rndowane przEzNFZ,
- cze(fr zeszlorocnrychplan6w mstaNanealizawana. Czekamy na Srodki unijne
by przystqpi6 do dalszej realiz,acjy

- nie mamy jesznzs rozpisanych godzin pracy tomografir, jednak zrobimy
wszystko byl<aidy pacjent mial mo2liwoSd skorzystaf ztakiego badania iircby
byly one w wigkszej cz4!rcirefundowane pvEzNFZ.

ZastppcaBurmistrza podsumowujqp dyskusjg dodal, 2e wszyscy na sali s4
zgodn\ irc tego rodzaju sprzgt jest potrzebny dla naszych mieszkaric6w, ale
deklaracje dotyczqp4 kwoty jak4 mo2e prznk azai: grina Ostrzesz6w moZemy
21ofi6 dopiero wtedy gdy bgdziemy mad wipcej szszeg6l6w.
ZaslgpcaBurmistrza poprosil Radg Mejskq o upowa2nienie do prowadzenia
dalszych rozrn6w z dyrekcjq szpitala w sprawie dofinansowania kupna
tomografir.
Zenonlewek - czlonek Zarz$uRady Powiatu Ostrzeszowskiego podkreSlil,
ze Szpital Powiatowy uzrra\ wydzier2awienie tomografu za piorytet dlatego
te?mlefi nobi(, wsrystko by zdobyt potrzebne Srodki tndzier2awgjak i na
adaptacjE pomieszczeri.

Do o-lrtu 5-so Informacia Pruewodniczaceso Radv Mieiskiei o dzialaniach
podeimowanvch w okresie miedzv sesiami
Powyzsz4 informacjg z\oiryl Przewodniczqpy Rady Miejskiej.
Informacja stanowi z at4cnrk do protokolu.

Do o-ktu 6-eo Sprawozdanie Burmishza z realizacii zadafi w nonzednim okresie.
zwlaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskiei
Mariusz Witek - Zastggrca Bunnistrza zlozyN powyhsze sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi zalqcntk do protokolu.

Do p-ktu 7-so fnterrelacie i zanvtania radnvch
Radna Mariola Kozlowska zapytuje w imieniu mieszkaric6w Szklarki
My5ln. kiedy bEfuroapoczgte remonty dr6g gminnych.
Zwraca siE z pro5b4o wystqpienie do Wojew6dzJ<iego Zarz$u Dr6g,
abywykonane zastaly pobocza przy drodzem 444.
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Radny Andrzej Manikowski zapfije:
- czy uchwah o utworzeniu odrEbnych obwod6w glosowania podjgta

przsd dniem o glo szenia WTfz P rczy denta RP terminu wybor6w do
Parlamentu Europejskiego jest poprawna pod wzglgdem prawnym,
- cry w zli4zkarz mo2fiwo5cr4doplat do odnawialnychfofideLenergii
gmina opracowala projeh celem otrrymania dotacji,

- w zwi44ru zftrmymwypowiedziami czy ustawione na terenie glniny
pojenrniki do segregacji odpad6w bedq likwidowane z poczgkiem
miesi4pa lipca br.,

- jak wyglqda na ftNZym terenie sprawa kontrakt6w na rehabilitacjg dziecii
zporakeriemm6zgowym i zespolem Downa. Zwraca sQ z proSb6 aby
gmina wsparla podejmowane w tym zakresie d":.alania.

ZwracauwogQ, ?-e drogado Parrynowa (odcinek od Szkoly Podstawowej
w Olsrynie do lasu) jest po budowie kanatizacji Zle wykonana. Efektemtego
jest obrywanie sig asfaltrl powodujqpe uszkadzanie samochod6w (iednemu
z kierowc6w urwal sig na tej dro&e tlumik). ProSba o spowodowanie
dz:rataft celem popraqy nawierzchni drogi
Radny Henryk Kajser Zwraca siE z pro5bqdo Policji o nasilenie patrohrw
drodze nr 449. MotocykliSci szczeg6lnie w dni weekendowe wz4dz,aj1natej
drodze wy5cigl iadp zhrdzo duz4 srybko5ciq Powoduje to, 2e okoliczri
mieszkaricy bojqsig w tym czasie wyjecha6 na drogg (dotyczy to szszngSl-
nie rowerryst6w).
Zapfije czy w z"viqzl<ltz mo2fiwoSciqpozyskania fi.rnduszu soleckiego
gmina nie powinna podjqp odpowiednich dziilahw tym zakresie.
Radny Marek Czwordon znrasauwagg na,,golenie drzew twtyczer;dre
kogoS". Przrykladowo, ffi d. Pocztowej (w3 poblizu ul. Armii Krajowej)
,pgolono" lipg, kt6ra nikomu me zagrarala" a nie obcigto galgnna sqpied-
nich lipac[ rosn4cych przy ul. Powstaric6w Wlkp. Stwierdza, 2e galgzie
,pbcinane sqkiedy i komu chcemy'' i nie jest to dzialanie planowe.
Nikt nie interesuje sig galEziami stwarzajqpymi rzeczywste zagroinrie,
trp. zx salasesyjna. Uwaia, Ze je5li przewiduje sQ obcinanie gatpz. powinno
to byi wykonane racalej ulicy, nie zafrnpojedyncrych drzewach (bo kto$
mialtakie ayczsme).
Zgtasnproblem niecrynnych i polomnych zbyt daleko od siebie hydrant6w.
Taki problem zarstnialniedawno podczas gaszenia poiara, w kt6rym
rczestnczylo 8 jednostek struzy pozarnej. Zapytuje, czy klo5 w gminie
zarcaguje na ten problern, aby nie dochodzilo do tragedii, takich jak
w Karnieniu Pomorskfun-
Radny Andrzej Og6rkieiwicz zuvrasa sig z proSb4o wystqpienie do Zarz4Au
Dr6g Wojew6dzkich o utynnczenie przejScia dla piesrychrn drodze 449
(ul. KoSciuszki - Budy).
Zapynuje na jakim etapie jest budowa chodnika w Rogasrycach.
Radny Ryszard Srvmafskipopiera wniosek radnego Henryka Kajser
dotycz4cymotocyklist6w,kt6r4rorganizuj4,{ajdt''r6wnieZwmieScie,
rnin. na ulicach: Dasrynskiego, Piastowskiej i Norweskiej. Sznzsg6lne
nasilenie tychztarznhma miejsce w nocy z piqtku na sobotg i z soboty
na niedzielE. Dodatkowo motocykli5c i akl6cajqspok6j okolicznym
mieszkaricom w porze nocnej, jeidiac bez tlumik6% co powoduje bardzo
&rzyhalas. Zwraca sig z pro5b4do Policji o nasilenie patroli i karanie
motocyklist 6w naruszajqpych przeptsy.
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Zapytuje czy od dnia podpisania umowy ze sp6[<4EKO-REGION
w Belchatowie (tj. od 4 miesigcy) zgodnie z jej postanowieniami
z-awartymiw $ 3 i4,prznprowadmnabyla na slrladowisku kontrola
doty czry,a pochodzenia skladowanych odpad6w (tnt czy pochodz4 one
z powiatu ostrzeszowskiego).

Radny Grzegon Wugcek ?slasza problem dzikiego wysl'piska Smieci
jakie powstalo w pobliZu prznjscnpodziemnego pod drog4nr I I
(gmed,ptacjqgazow{')
Radny Henryk Mackani6 proponuje, aby dokonana anallza miejsc,
dotyez4cych ograniczeri prgdkoSci - w niell6rych przypadkach
ograniczenia te sq nierealne.
Zelasza 2e motocykli5c i prznkr aczajqcy prqdko Sd I 5 0km/h pojawiaj 4 siE
r6wnieZ na drodze m 11.
Zapytuje jakie s4efekty przystqpienia miasta do sp6lki OSwietlenie
Uliczne i Drogowe z siedzib4w Kaliszu. W tegoroczrym bud:Zecie na
utrzymanie punkt6w Swietlnych zabezpieczona jest kwota 600 tys. zI
i jest ona o 200 Ws.zlryitsr^od kwoty ubieglorocznej. W zwi44ku
zpowyhsrymzapytuje co gmina otrqymuje w zamian zaprzokaz:rne
(i nie mala) Srodki.

Do p-lidu 8-so Zapvtania i wnioski nnewodniczacvch dzielnic i soltvs6w
Danuta Kacznrarek -ZN?$ Dzielnicy m 6 ntraca sip z pro$bq
o interwencjg w sprawie lilsidacji,dzikiego" parkingu na ul. Gen.
Sikorskiego w zwiAzku istnieniem kt6rego ulic4 nie moina przsjecln0.

Do o-ktu 9-qo Sorawozdanie Mieisko-Gminn€so O5rodka Pomocv Spolecznei
w Ostrzeszowie za 2008 rok
GruegorzRycerski - Dyrektor Miejsko-Gminnego OSrodka Pomocy
Spolecznej przedstawit Radzie Miejskiej powyhszn sprawozdanie.
Sprawozdanie bylo tematem posiedzefr stalych Komisji Rady Miejskiej.
Sprawozdanie stanowi ztryntk do protokolu.

Do o-}Cu 10-so Rozpatrzenie sorawozdania roczneso z wykonania budZetu Miasta
i Gminv Ostzesz6w za 2008 rok
Mariusz Witek * Z,astqtca Burmistrza przedstawil ndzie Miejskiej
sprawozdanie tocme z wykonania bud2etu Miasta i Gminy Ostrzeszdw
2a2008 rok
Ponadto sprawozdanie bylo uszeg6lowo omawiane na posiedzeniach
stalych Komisji Rady Miejskiej.
Sprawozdanie stanowi zalryzlrk. do protokolu.

Do n-ktu l1-go Przedstawienie uchwalv Nr3/2009 Komisii Rewizvinei Radv Mieiskiei
0stnesz6w w sorawie absolutorium
Radny Henryk Kajser- Przewodnicz4py Komisji Rewizyjnej zaponal
Radg z powy2szq uchwal4 .
Uchwala stanowi ?alryznilr. do protokolu.
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Do p-l$u 12-go Pzedstawienie uchwal Resionalnei lzbv Obrachunkowei w Poznaniu
w snrawie:
a) wvraienia opinii o przedloionvm pzez Bumistrza Miasta i GminY

Ostnesz6w sprawozdaniu z wykonania budietu Miasta i Gminv

za 2008 rok Nr SO-414-SP/Ka/08)
J6zef Bukieivicz- Skarbnik przedstawil uchwalg Nr SO-4i4-SP/Kal08
Skladu Orzekajqgego Regionalnej Izby Obnachunkowej w Poaraniu zdnia
20 marca2009 roku w sprawie vryraircniaopinii o przedlo?nnymprzez
Burrristrza Miasta i Gminy Ostrzesz6w sprawozdaniu z wykonania budZetu
Miasta i Gminy 2a2008 rok.
Uchwala stanowi -atrynk do protokofu.

b) oninii o wniosku Komisii Rewiznyinei Radv Mieiskiei Ostrzesz6w
udzielenie absolutprium dla Burmistrza za 2008 rok
(nr 45/4-ABS/Ka/09)
Radny Edward Skrarpek -Prznwodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil
uchwalg nr 45 | 4- ABS/Kal09 Kolegium Regionalnej Izby Obnachunkowej
w Poamniu zdnia2O kwietnia 2009 roku w sprawie w@ren:aopinii
o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Ostrzesz6w o udzielenie
absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 2a2008 rok.
Uchwala stanowi zalrymtk do protokolu.

Do p-ktu l3:so Ilvskusia dotvczaca punkt6w 10 - 12 ooruadku obrad
Radny Henryk Kajser -Przewodniczqpy Komisji rewizyjnej podkreSlil
D Komisja w czasie kontroli szczeg6lowo sprawdzila wykonanie bud:Zetu.
Radny Henryk Mackanid podkredlil, 2emointaby\o zaciagn46 kredyt
i rozpocz4f budowg sali gimnastyc arei przy Szkole Podstawowej
w Rogaszycach.
Radny Marek Czwordon podkreSlif 2pbvd?et zostal nealizowany
zgodnie z zaloircniami uchwaly bud2rctowej.
Radny Edwmd Skrfzpek - Przewodniczqpy Rady Miejskiej przedstawil
projekt uchwaly w sprawie absolutoriurn
Uchwala znstab. Wzez Radq Miejsk4 podjqta jedno glo6nie ( I 8 glos6w
,Zd').
Uchwala Nr )O(VI/2 0412009 stanowi z@zrrk do protokolu.

PrzewodniczqryRady Mejskiej w imieniu Rady i wlasnym zloiryN
Burmistrzom gratulacje zokaqiotrzymania absolutorium za rok 2008.
Mariusz Witek -Za*gprcaBurrristrza podzigkowal w imieniu Burmistrza
Stanislawa Wabnica i wlasnym Radzie Miejskiej zaudnelone absolutorium
orazwyrazy podzigkowania za dobrqwsp6lpracE w realizasjibudzetu w 2008
roku radnyrn, skarbnikowi, sekretarzowi, naczelnikom i pracownikom Urzqdu
Miasta i Gminy.

Przewodnic zqsy Rady Mejskiej o glo sil 3 5-minutow4 przerwQ w obradach
(godz.r2n- 139.
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Do o-ktu 14.-eo Podiecie uchwal w snrawie:
a) nadania Panu Miroslawowi Zarembie medalu -Za Zaslugi dla Miasta

i Gminv Ostrzesz6w'(nr 184/2009)
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cyRady Miejskiej przedstawil
powyzszy projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obnady sesji.
Uchwala zostaNa prznz Radg Mrejska podjpta jedno glo Snie ( 1 8 glo s6w
,7d')'
Uchwala Nr )O(VI/205/2009 stanowi ?alp^rk do protokolu.

Mariusz Witek - Z.astgpca Bunnistrza przedstawil nastqpujqpe projekty
uchwal w sprawie:

b) zbvcia nienrchomo5ci emntowei noloZonei w Osttz$zowie
orn ulicv Aleia lYolno5ci (nr 175/2009)
Stale Komisje Rady Miejskiej porvt5nrnie zaopiniowaly projekt uchwaly

pod obrady sesji.
Uchwala zns/';aNa przoz Radg Mejska podj gta jednoglo Snie ( I 8 gto sow
,7-d').
Uchwala Nr )O(VI/206/2009 stanowi zalryank do protokolu.

c) utraw mocv obowiazui4cei uchwalv Nr XXIIU175/2008 dot. dzieriawv
cze5ci wieiv ciSnief ood telefonie kom6rkowa i nadainik internetowv
(.nrl79?009l

Stale Komisje Rady Miejskiej porytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obnady sesji.
Rada Miejska 16 glosami d', | ,,prz&ci$l',1 ,;wstrzymujqpym'podjqla
uchwalg.
Uchwala Nr W\II 1207 /2009 stanowi zalry nk do protokolu.

e) oodwviszenia kanitalu zakladoweeo w Zakladzie Enersetvki Cieplnei
sp6lka z o.o. z siedzibe w Ostrueszowie i sposobu ookrrcia
oodwviszoneso kroitalu (nr 180/2009)
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Uchwala zostala przEz Radg Miej skq podj gta jedno glosnie ( I 8 glosow
,zd).
Uchwala Nr )O(VI/208/2009 stanowi zatrynk do protokolu.

Do p-ktu 15-eo Odpowiedzi na interDelacie i zopvtania
Mariusz Witek - Z,astgpca Burmistrza odpowiadaj qc M zapytania i interpelacje
wyja5nil:
- po zakohczsrnu sprzqtania ulic i chodnik6w ptzoz firmg ,$uboS" zajmiemy
sig przegl4dem i sukcesyjnymi remontami dr6g gninnych,

fi[:l]ff#?"J'#*#3iltew6dz'kiej 
w 44e to po raz kolejnv

- plas zabaw w ramach offsetu wybuduje Intermarche i Bricomarche w parku
irn Jana Pawla II - najprawdopodobniej w miesiqpu czerwcu br.

- ne pnygotowujemy 2dnego projektu na pozyskanie Srodk6w na energiE
odnawialnq
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- zbieraniem odpad6w selekfywnychzajme sig sp6lka EKO-REGION.
Jak pokazuje do$wiadczenie niestety do tej pory pojemniki te nie byly
wykorzystywane w taki sposob jak powinny. Moi:emy przeprowadn0
przegl+dmiejsc w Ostrzeszowie gdzie nlrrjduj siE pojemniki i pozostawid
je tam gdzie dobrzs spehiajqswoj4rolg,

- wystqpimy do Starosty zzapytanenile kontrakt6w mamy dla rehabilitant6w
na rumrym terenie,

- sukcesywnie obcina6 bEdziemy drz-ewana terenie miasta. Nie prawd4jest,
2e obcinamy drznwa m iryczeme wla^6cicieli posesji,

- skierujemy prosbe do Wodociqg6w Ostrzeszowskich o skontrolowanie stanu
technicmego hydrant6w naterenie miasta i gniny,

- w sprawie wynnczeniamiejsca na przej$cie dla piesrych na drodze m 449
prznh,airemy wniosek do Komisji ds. T,arzqAzannRuchem rnDrogashprzy
Staro Scie O strzeszowskirn,

- w najblizszym czasie bedzie rozpisany przstargna budowg chodnika w
Rogasrycach,

- sp6lka EKO-REGION utworzyla na wyqpisku punkt selekcji odpad6w,
w kt6rym segregacji podlegaj4 wszystkie przywoZone Smieci,

- w sprawie parkowania samochod6w przy ul. Gen. Sikorskiego na odcinku
od parkingu do ul. Targowej skierujemy wniosek o postawie znaku zaka^r
zatrrymywann sig i postoju.

Irena SQzak- Radca Prawny Urzgdu Miasta i Gminy wyja5nila, ircuchwala
w sprawie utworzenia dodatkowych okrgg6w wyborczych jest podjgta wla5ci-
wie i nie zastalauchylona przez Wojewodg.
Komendant Potcji uryja5n4 2e jest poinfonnowany o wyczynach motocyk-
list6w i prowadzone s4kontrole przez patrole policji.
Zbigniew Jastrzpbski- Komendant Strazy Miejskiej wyja6n{ 2e dnkie
wysypisko prz)'ul. GrunwaldzJciej zostanie sprz4tnigte ptzszzakJadOczysz-
czania- utworzyly je dzieci sprz4taj4ce teren w ramach konkursu.

Do o-ktu 16-go Sorawv n62ne i infomacip
Radny Edward Skr4rpek - Przewodniczqpy Rady Miejskiej zaponralRadg
z pismem Ministra Sprawiedliwoft:i z dnia 13 marca 2009 roku w sprawie
projekfu ustawy o mrianie ustawy Prawo o ustroju sqd6w powszechnych.
Rada Miejska jednoglo5nie (18 glosow ,l,t') podjpbapel w sprawie sq$u
rejonowego. Apel Stanowi zalrynttk do protokolu.
ZastgpcaBurmistrza poinformowaf 2p w dniu 9 majabr. w mie5cie
partnerskim Stuhr odbpdzie sig nadanie imienia placowi w tymmie5cie
,,Plac Ostrzeszif',
Przewodniczqpy Rady Miejskiej zaprosil zgronradznnych na XLV
Cross Ostrzeszowski, kt6ry odbgdzie sig w dniach 25-26 kwietnia 200%.
orazrnnajblizsz4urocryst4sesjg Rady Miejskiej w dniu 30 kwietnia br.
Kolejna sesja Rady Miejskiej odbedzie sig w dniu 2l majabr.

Do o-ktu l7-eo Zakofczenie
Przewodniczryy Rady Miejskiej kr6tko podzumowal przebieg obrad sesji"
podzigkowalwsrystkim zaudnalw obradach i zamt<nql obrady )OCVI sesji
Rady Miejskiej.
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Rada podjEb 5 uchwal.
Radaroryocz$aobrailyo godzinie l0@, a zakofrczylao godzinie 144-

Sekretaz i
obrad XXVI sesji Rad/Mjejskiej

rrt'/,---)-,./
HenrykYtujfer

Protokolowala:

PRZEWOI)N I  CZACY
RADY MIE.ISKIEJ

mgr Edu"trtrd Shrzype,h

INSPEKTOB'

Stefonia Builhiewicz


